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1. Voorstel aan 

Gemeente-
raad

De voorgestelde configuratie (zwem, ijs, sporthallen en wielerbaan) 
zal zoals aangegeven in het voorstel van het gas worden afgesloten. 
Wat is de (gemiddelde) behoefte aan stroom voor de totale 
configuratie op jaarbasis?

2. Voorstel aan 
Gemeente-
raad

Daarop volgend, wat is de (gemiddelde) verwachte opwek van 
stroom door de zonnepanelen op de voorgestelde configuratie?

3. Voorstel aan 
Gemeente-
raad

Tot slot voor wat betreft de vragen over de energiebehoefte, op 
welke wijze zijn prijsonzekerheden ten aanzien van stroom in de 
toekomst verdisconteerd in de verwachte exploitatiekosten?

4. Eindrapportage 
Synarchis, p.1

“In de tussenliggende periode hebben zich accentverschuivingen 
voorgedaan in beleid […]”. Welke accentverschuivingen worden hier 
bedoeld en op welke wijze is de gemeenteraad hierbij betrokken? 

5. Eindrapportage 
Synarchis, p.1

“Lopende het onderzoek heeft de gemeente het verzoek aan 
Synarchis gericht om ook een renovatievariant voor Glanerbrook te 
onderzoeken […]”. Op welke wijze is dit verzoek gedaan (per brief, e-
mail, telefonisch) en wanneer?

6. Eindrapportage 
Synarchis, p. 7

Op basis van welke informatie verstrekt door de gemeente baseert 
Synarchis de volgende zin: “[…] dan is uitgangspunt dat aan 
gebruikers van de binnensportvoorzieningen in Geleen niet zal 
worden gevraagd de overstap te maken naar een 
binnensportaccomodatie in Sittard.” Wanneer is dit uitgangspunt aan 
Synarchis medegedeeld en op welke wijze (per brief, e-mail, 
telefonisch)?

7. Eindrapportage 
Synarchis, p. 7

Wat wordt bedoeld met de complementariteit van een eventuele 
voorziening Watersley aan Glanerbrook? 

8. Eindrapportage 
Synarchis, p. 7

Met welke reden heeft Laco geen gespecificeerde 
bezoekersinformatie ter beschikking gesteld?

9. Eindrapportage 
Synarchis, p. 9

“Er bestaat geen enkel zicht op de huidige bezoekersaantallen aan de 
ijsbaan en ijshal.” Op basis waarvan –als het dus niet de huidige 
bezoekersaantallen zijn- stuurt het college in de besluitvorming over 
de gewenste configuratie?

10. Eindrapportage 
Synarchis, p.11

“Op aangeven van de gemeente wordt er in de verdere uitwerking 
vanuit gegaan dat de wielerbaan niet ter discussie staat en ook in de 
toekomst dient te worden aangeboden.” Wanneer is dit uitgangspunt 
aan Synarchis medegedeeld en op welke wijze (per brief, e-mail, 
telefonisch)?


